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     ZAKLJUČCI 
 
6. sjednice Školskog odbora održane u četvrtak 19. listopada  2017. godine s 
početkom u 17 sati u učionici predmetne nastave. 
 
Prisutni članovi Školskog odbora: 

- Predstavnice učitelja i stručnih suradnika: Ines Hraste i Ivana Olivari 
- Predstavnici osnivača:  Ana Šerfezi, Vesna Bobinski, Marija Čuljak 
- Predstavnik roditelja: Jelena Buturac 
- Predstavnik radnika: Maja Mikec 

 
 
Na 6.sjednici Školskog odbora nazočna je ravnateljica Marija Luković. 
 
Predsjednica Školskog odbora  Ines Hraste pozdravila je prisutne i predložila sljedeći 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Verifikacija zapisnika 5. sjednice Školskog odbora 
2. Financijsko izvješće o prihodima i rashodima, primitcima i izdatcima za 

razdoblje od  01. siječnja 2017. do 30. rujna 2017. 
3. Prijedlog Financijskog plana za 2018. i projekcija plana za 2019. i 2020. 

godinu 
4. Radni odnosi 

- Prijem na radno mjesto učitelja razredne nastave u programu produženog 
boravka (2 izvršitelja, na puno, neodređeno radno vrijeme) po natječaju 

- Prijem na radno mjesto učitelja glazbene kulture  (1 izvršitelj, na puno, 
neodređeno radno vrijeme) po natječaju 

- Prijem na radno mjesto učitelja kemije (1 izvršitelj, na nepuno, neodređeno 
radno vrijeme) po natječaju 

5. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Statuta 
6. Posjet učenika 8. razreda Europskom parlamentu 
7. Razno 

 
Dnevni red jednoglasno su usvojili svi članovi Školskog odbora. 
 
 
 

 

 



Ad. 1. 
 
Na prijedlog Gospođe Bobinski u zapisnik 5. sjednice Školskog odbora unijet će se 
da i Vijeće roditelja podržava prijedlog Učiteljskog vijeća da 30.04. i 01.06. 2017. 
godine budu nenastavni dani. 
 
Ad. 2. 
 
Financijsko izvješće o prihodima i rashodima, primitcima i izdatcima za razdoblje od  
01. siječnja 2017. do 30. rujna 2017. je jednoglasno usvojeno. 
 
 
Ad. 3. 
 
Prijedlog Financijskog plana za 2018. i projekcija plana za 2019. i 2020. godinu je 
jednoglasno usvojen. 
 
 
Ad. 4. 
 
Članovi Školskog odbor su jednoglasno dali svoju suglasnost na zapošljavanje Lea 
Pavlačića i Sandre Doblanović na radno mjesto učitelja razredne nastave u programu 
produženog boravka, na puno, neodređeno radno vrijeme , Marijane Maričić na 
radno mjesto učitelja glazbene kulture, na puno, neodređeno radno vrijeme i Petre 
Konjuh na radno mjesto učitelja kemije, na nepuno, neodređeno radno vrijeme. 
 
Članovi Školskog odbora dali su svoju suglasnost na zapošljavanje do 60 dana  
spremačice Azmire Pašalić Jagor koja je na zamjeni za spremačicu Aleksandru 
Hostić koja je na bolovanju , na zapošljavanje do 60 dana učiteljice razredne nastave 
Brune Levar koja je na zamjeni za učiteljicu Vlastu Vrbanić Nemec i  učiteljice 
razredne nastave Marijane Zadro koja je na zamjeni za učiteljicu Nikolinu Baković. 
 
Ad.5. 
 
Školski odbor jednoglasno je donio Odluku o izmjenama Statuta naše ustanove.  
 
Ad.6. 
 
Šest Članova Školskog odbora podržalo je prijedlog ravnateljice da pet učenika 8. 
razreda u pratnji učiteljica Raič i Dimitrovski posjeti Europski parlament u 
Strasbourgu, a jedan član je bio suzdržan.  
 
 
Ad.7. 
 
U sklopu ovogodišnjeg projekta Budi i ti misionar održan je prvi projektni dan u našoj 
školi – Dan kruha. Ravnateljica je izvijestila članove Školskog odbora da su ravnatelj i 
volonteri iz Misijskog ureda održali radionice, predavanja i na kraju priredbu zajedno 
s našim učenicima. Putem SKYPA povezali smo se i razgovarali s misionarom u 
Africi. 



 
Učiteljice Hraste i Olivari pohvalile su ideju i organizaciju suradnje s Misijskim uredom 
rekavši da su učenicima pokušali potaknuti zahvalnost, suosjećajnost i želju za 
pomaganjem djeci koja nemaju i žive u drugačijim uvjetima.  
 
Ravnateljica je obavijestila članove Školskog odbora da je dogovorila s ravnateljem 
Misijskog ureda da našu školu poveže s jednom školom u Africi da razmjenjujemo 
iskustva s njima. 
  
Također, ravnateljica je potvrdila da ćemo u svibnju 2018. godine biti domaćin 
natjecanja Sigurno u prometu i ŠPJ. 
 
Sjednica Školskog odbora završila je s radom u 17 sati i 55 minuta. 
 
 
Zapisničar:                                                    Predsjednica Školskog odbora: 
 
Maja Mikec           Ines Hraste, dipl.uč. 
 
 


